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Õppenõukogu koosoleku toimumise alguse kellaaeg:10-00 

Õppenõukogu koosoleku toimumise lõpu kellaaeg:12.00 

Õppenõukogu koosoleku juhataja nimi: V.Muhhin 

Õppenõukogu koosoleku protokollija nimi: I.Kotsubei 

Õppenõukogu koosolekust osa võtnud ning koosolekult puudunud õppenõukogu liikmete nimed 

ning koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetustega 

Õppenõukogu liikmete nimed (koos märkega osalemise või puudumise kohta): 

Ees- ja perekonnanimi Märge osalemise või puudumi 

 Ees- ja perekonnanimi 
Märge osalemise või 

puudumise kohta 

1 Agu, Irina kohal 

2 Arhangelskaja Natalja kohal 

3 Antonova, Irina kohal 

4 Baranova, Jelena puudub 

5 Belljaeva Anastassija kohal 

6 Davõdov, Aleksei kohal 

7 Degorskaja, Ljudmilla puudub 

8 Dushakova Evgeniia kohal 

9 Fedtsenko Irina kohal 

10 Garbuzenko, Jekaterina puudub 

11 Ger Viktorija puudub 

12 Golubeva, Ekaterina kohal 

13 Gorskina, Jelena puudub 

14 Jelissejeva, Irina puudub 

15 Jurkevits Ljudmilla kohal 

16 Kadlubitskaja, Natalja puudub 

17 Kadurina, Irina puudub 

18 Katõseva, Valentina kohal 

19 Kossõh Ljudmilla kohal 

20 Komelkova Natalja puudub 

21 Kotšubei, Irina kohal 



22 Kravtsov, Vladimir puudub 

23 ˇKukaresnikova Anna kohal 

24 Kelja Ljubov puudub 

25 Ljahhovskaja, Veera puudub 

26 Lillemaa Aili kohal 

27 Luga Marlen kohal 

28 Ljubimova, Tatjana puudub 

29 Mihelson, Irina puudub 

30 Minskaja, Ljudmilla kohal 

31 Muhhin Vassili kohal 

32 Muhhina, Olga kohal 

33 Nast Galina puudub 

34 Novak, Tatjana puudub 

35 Ofitserova, Svetlana kohal 

36 Okuneva, Irina kohal 

37 Ponomarenko Natalja kohal 

38 Poljakova Tatjana kohal 

39 Plekhanova, Yulia puudub 

40 Rodionova Olga kohal 

42 Sinilnikova, Irina puudub 

43 Smorodina, Ljudmila kohal 

44 Šteinbach, Anastassia kohal 

44 Tolstova, Svetlana puudub 

45 Tšepaikina, Galina kohal 

46 Tšusovljanova, Natalja kohal 

47 Uglova Jelena kohal 

48 Volmerson, Tamara puudub 

 

 

 

KINNITATUD PÄEVAKORD: 

Õppenõukogu kinnitas ühehäälselt koosoleku päevakorra alljärgnevalt: 

1. 2021/2022 õppeaasta töö analüüs. 

2. jooksvad küsimused. 

Päevakorrapunkti õiguslik alus tuleneb haridus- ja teadusministri 23. augusti 2010. a määruse nr 

44 „Kooli õppenõukogu ülesanded ja töökord“ § 2 punktist 6, mille kohaselt õppenõukogu 

õppeaasta lõpul arutab läbi kooli õppe- ja kasvatustegevuse tulemused ja teeb kooli juhtkonnale 

ettepanekuid kooli õppe- ja kasvatustegevuse täiustamiseks. 

 



1. 2021/2022 õppeaasta töö analüüs. 

Tänasel õppenõukogu koosolekul teevad kooli ainesektsioonide juhendajad kokkuvõtteid 

õppeaastast 2021/2022.  

Inglise keele ainesektsiooni juhataja J. Golubeva tutvustas oma ainesektsiooni liikmete aasta 

tööd (materjal on lisatud).  

Algklasside ainesektsiooni juhataja I. Okuneva tutvustas ainesektsiooni liikmete aasta tööd 

(materjal on lisatud). 

Humanitaarainete sektsiooni juhataja I.Kotšubei esitas ainesektsiooni liikmete õppeaasta tööd. 

(materjal on lisatud). 

I Fedtšenko esitas kehalise kasvatuse, tööõpetuse, inimeseõpetuse, bioloogia ja muusika 

õpetajate tööd. (materjal on lisatud). 

Õppealajuhataja A. Kukarešnikova esitas aruande kooli tööst. 

 Õppealajuhata A. Kukarešnikova tõi esile statistiliste andmete analüüsi aruanded: 

Õpiedukuse analüüs 

I aste – 100% 

II aste – 98% 

III aste – 88% 

Üldprotsent – 95% 

Lõpueksamite tulemused 

Inglise keel – 84% 

Keemia – 95% 

Matemaatika – 53% 

Bioloogia – 57% 

Füüsika – 53% 

Vene keel - 68% 

Ühiskonnaõpetus – 67% 

Eesti keel – 51% 

B1 kategooriat said 13 õpilast. 



Õppeaastal 2021/2022 neljandates klassides oli läbi viidud lugemistehnika kontroll, algklassi 

õpetajatega jõuti üksmeelele, et on vaja rohkem tegeleda laste lugemisoskuse arendamisega. 

Kooli eesmärgiks on anda lastele kvaliteetset haridust ja teadmisi.  

Oli märgitud, et kooli poolt oli pakutud ka palju õppekäike ja õppeekskursioone. (materjal on 

lisatud). 

O. Rodionova esitas HEV koordinaatori aruande (materjal on lisatud). 

Sõna võttis A.Lillemaa: „Koolis on veel vaja arendada tööd HEV lastega. Märkis ära tõhusat 

koostööd klassijuhatajatega ning vajadust varem pöörata tähelepanu probleemidele.  

Sõna võttis kooli psühholoog L.Jurkevitš: „On vaja teha koostööd vanematega, siis on töö tõhus. 

Üks eesmärkidest on õpetada lapsi suhtlema omavahel, rääkis eesmärkidest uueks õppeaastaks 

(materjal on lisatud).  

Kooli logopeed N.Ponomarenko rääkis oma ala probleemidest ja raskustest, vajadusest 

konsulteerida ortodondiga.  (materjal on lisatud). 

Eripedagoog N.Komelkova rääkis oma tööst, kolleegide kogemustest. Tema soovitused olid teha 

rohkem koostööd teiste koolidega. Korraldada klassijuhatajatele vaatlustunde. (materjal on 

lisatud). 

Direktor üldistas kõik kõned, tegi õppeaastast kokkuvõtteid ning tegi ettepaneku hääletada 

hindele „hea“. Õppenõukogu hääletas üksmeelselt.  


